
Klumme juni  

 

Så har fællesbestyrelsen været samlet igen til sidste møde inden sommerferien.  

Vi siger goddag til Justina og farvel til Tanja i bestyrelsen.  

 

Der er ansat en ny Tysklærer som starter efter ferien og vi ser frem til et godt samarbejde med 

Sussi Nielsen. 

 

Der arbejdes lige nu på skolen under samme tag, det er positivt at vi efter ansættelsen af ny pedel 

Kenneth har 2, indtil Poul Jørgen går på velfortjent pension, Dette betyder at de har travlt, men de 

er positive og mener, at de når det inden det nye skoleårs start, den 10. august.   

 

Solsikken har sendt 22 børn afsted i SFO med Marianne, det går godt og planmæssigt.  

 

Vi har sendt høringssvar ind i forhold til busplanerne, hvor alt det som i forældre har bidraget med 

er sat sammen i et svar med alle kommentarer som bilag.  

 

Der arbejdes nu også på høringssvar til kommunen vedr. Børn og unge politik.  

 

Bestyrelsen fra Skarrild og fællesbestyrelsen fra Sdr. Felding har haft et fælles møde om hvordan vi 

styrker samarbejdet gennem alle årene, for børnene både i forhold til sampasning men også indtil 7. 

klasse, hvor de samles i Sdr. Felding.  

Vi tænker alle det er vigtigt at styrke samarbejdet, så det bliver lettere for børnene at mødes 

igennem årene og at overgangen til 7. klasse bliver en god og positiv overgang for alle.  

 

Der er ved at blive planlagt hvem der bliver klasserepræsentant, for de forskellige klasser, for 

næste skoleår. Dette bliver meldt ud senere.  

 

Vores næste møde bliver lige inden skolen starter igen, så den 9. august.  

Så har i noget i gerne vil have bestyrelsen tager op hører vi gerne fra Jer.  

 

Vi fra Fællesbestyrelsen vil gerne ønske jer alle en rigtig god sommer.  

 

På bestyrelsens vegne  

Heidi Sørensen  

 

 


